
	

	

Bestyrelsesmøde torsdag d. 26/11-20 kl 17:30. 
 
Referat 
 
Tilstede: Dorte Kjerulf(DK), Iben Augustsen(IA), Hans Dalvangen(HD), Morten Petersen(MP), 
Asbjørn Jørgensen(AJ), Sten Emborg(SE), Carsten Christoffersen(CC), Henrik Sengeløv(HS), 
formand, referent. 
 
 
Dagsorden 
 

1. Klubstander blev taget ned med champagne og leve for Sejlklubben København. Ingen 
sang. 

2. Formanden bød velkommen. 
3. Corona-forholdsregler. 

a. Som tidligere meldt ud fra FU begrænses antal personer i klublokalet til 10. 
Vedrørende arrangementer, se pkt. b. 

4. Havnefogedfunktionen. 
a. Bestyrelsen valgte at gå tilbage til grundtanken i SKK: At opgaverne varetages 

af medlemmer ved frivilligt arbejde. Arbejdsbyrden er meget sæsonvarierende 
og der er administrative opgaver der kan varetages anderledes. Vi har haft en 
rigtig god havnefoged der med stort engagement har passet funktionen, men 
der foreslås derfor en omstrukturering. Omstruktureringen omfatter en 
opdeling af funktionerne, og overgang til at de passes af medlemmer ved 
frivilligt arbejde. Det betyder desværre at vi må opsige Marianne Scheufens 
som lønnet havnefoged. Der var enighed om denne plan, HS vil informere 
Marianne. 

5. Referat af ”brovandring”. 
a. SE havde udarbejdet en rapport fra FU’s brovandring d. 19. november. 

Generelt fandtes broerne ryddelige, der blev dog identificeret 3 trapper der 
havde karakter af opbevaring og blev vurderet for store. Medlemmerne vil 
blive kontaktet mhp fjernelse og at ansøge om skur på landpladsen til 
opbevaring. 

6. Udvalgene. 
a. Drift/hus udvalg. 

i. Der er nu en plan om fjernelse af det yderste brofag, som By&Havn 
tidligere har lovet at bortskaffe. Vi har anbefalet pæle frem for 
betonblokke og kæder. AJ vil bistå udvalget med det praktiske. Bådene 
på bro 1 er ved at blive flyttet. 

b. Festudvalg 
i. DK spurgte om arrangementer med tilmelding Corona-mæssigt kunne 

sidestilles med restauranter og biografer. Dette tilsluttede bestyrelsen 
sig, og det vil sige at vinterens fredagsarrangementer kan afholdes med 
tilmelding, men så med gældende regler for afstand og mundbind (samt 
regler for udskænkning af alkohol efter kl 22.00). Nytårskuren er et 
udendørs arrangement, og kan derfor afholdes. 

c. Sejlskole. 
i. Yderligere 4 sejlskolelever er bestået, bestyrelsen havde stor ros til 

sejlskolens resultater i dette svære år. 
ii. Jacob Hintz havde fremsendt ansøgning om indkøb af endnu en brugt 

spækhugger. Spækhuggeren Pust har utæt ruf, defekt rorhængsel og 
spilbefæstning. Der afholdes budgetseminar i forbindelse med SKK 
bestyrelsesmødet i januar måned, hvor ansøgninger fra udvalg kan 
fremsendes. Skoleudvalget bedes der anføre plan for Pust samt hvilken 
stand man vil kræve af en evt. ny Spækhugger. 



	

	

d. Pladsudvalg  
i. Der var positive tilbagemeldinger fra mange medlemmer i forbindelse 

med kommunikationen omkring optagningen af både, som AJ og DK har 
stået for. Selve bådoptagningen gik også fint, et enkelt uheld på båd 
uden personskade bliver forsikringssag.  

ii. MP havde oplevet problemer ude ved mastekranen, hvor der ikke var 
adgang p.gr.a. både der ligger foran mastekranen på de dage vi har 
aftalt med Jacob Jensens bådværft er SKK mastedage.  

e. Kommunikation/IT  
i. IA orienterede om at der arbejdes på den nye hjemmeside. Vi ser frem til 

den nye hjemmeside. 
7. Bådfællesskaber. 

a. Det var diskuteret i FU, og vi blev enige om i første omgang at forfatte nogle 
”cases” til Gnisten, hvor det ville fremgå hvor plads-løs man kunne stå hvis et 
bådfællesskab blev opløst. Selve reglerne er vedtægtsændringer, og 
analyseres senere.  

8. Økonomi. 
a. SE meldte at der ikke var uregelmæssigheder, overordnet følges budgettet, 

der er fortsat overskud i regnskabet. 
9. Visioner og investeringer i SKK. 

a. Blev ikke nået ved dette møde. 
10. Evt. 

a. Mailadressen vedr. parkering skal skiftes under Henrik Sielings sygemelding.  
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